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I. Elnökségi ülés 

 

Beszámolóját Süle András elnök – a megszokott napirendhez hűen – a megelőző elnökségi 

ülés óta eltelt időszak legfontosabb eseményeinek összefoglalásával kezdte.  

 

Ezek közül elsőként a január 17-i, a Nemzeti Népegészségügyi Központban tartott 

találkozót emelte ki, amelyen Hankó Zoltán, Dánielisz Ágnes, Galgóczi Ágnes, Mészner Zsófia 

és Süle András vettek részt. A gyógyszertári vakcináció már a korábbi időszakokban is 

napirendre került az országos elnökség ülésein, ahol elvi egyetértés született abban, hogy ki kell 

dolgozni a terveket. Az NNK népegészségügyi szempontból támogatná a programot, és úgy 

érzékeli, hogy erre van reális megvalósíthatósági igény és lehetőség is. Azokban a közforgalmú 

patikákban, ahol az emelt szintű gondozásnak rendelkezésre állnak a feltételei, el lehetne 

indulni. Egyetértés övezte a javaslatot a tervezet ütemezett megvalósításáról, elsőként az 

egészséges felnőttek fakultatív oltásaira összpontosítva. Ezek esetében a finanszírozás – például 

szolgáltatási díj formájában - is egyszerűbb. A HPV, a kullancsok által terjesztett 

agyvelőgyulladás, az influenza és a Covid oltások irányába folytatódhatna a program. 

Süle András remélte, hogy a további megbeszélésekben is aktív szerepet játszhatnak a kórházi 

gyógyszerészek. Érvényes elképzelés lehet, hogy bizonyos oltási köröket csak kórházban lehet 

majd felvenni; és ez jó hír - tette hozzá. A kórházak bevonása szerinte akkor fontos, ha a 

vakcináció egyszerre sok embert érint, egyebekben a közforgalmi gyógyszertárak vannak jobb 

helyzetben a nagyobb lefedettség miatt. 

 

Január 19-én egyeztetés zajlott a Belügyminisztérium Egészségügyért Felelős 

Államtitkársága Gyógyszerészeti Főosztályán a megkezdett szakmai fejlesztési projektek 

állásáról, folytatásáról; egyebek mellett a gyógyszer-automatizálás témaköreiben. Az elnök 

ismételten figyelmeztetett arra, hogy bár a megtakarítások előjelzésekor bátor számokat látunk 

céges beszámolókban és vállalásokban, kétséges azok megjelenése a költségekben. 

Zsákutcának tartotta a gigacentrumok logikája mentén „logisztikai központként” működő 

gyógyszertárak ambiciózus ígéreteit, különösen, ha azok nem számolnak a kórházi 

gyógyszerészi szakértelem jelenlétével. 

 

Január 30-án, online tartották meg az Act4Biosimilars Stakeholder találkozót a biohasonló 

szabályozás harmonizációjáról, a finanszírozási eljárásrendekről, valamint a kormányzati és a 

hatósági feladatok meghatározásáról. Megállapították, hogy az USA az EU-hoz képest kicsit le 

van maradva; a szabályozást most megpróbálják összehangolni. A módszertani kérdések 

kapcsán készült egy összefoglaló jellegű anyag, amelyet azonban – a betegedukációhoz 

szükséges bizalom kérdésére való tekintettel – átdolgoznak; idén elkészül az ajánlás. 

 

Egy nappal később, január 31-én zajlott a találkozó az európai originális gyártókat 

tömörítő szervezet, az EFPIA részvételével az egyedi kiszerelési egységeken megjelenítendő 

vonalkódos azonosítás kialakításáról. Megállapították, hogy az egyedi adagolási egység 
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vonalkódos azonosíthatósága mérföldkő-közelbe érkezett. Szakterületünk jelentős előrelépése 

tükröződött a találkozón” – értékelte a fejleményeket az elnök. „A vonalkódozott gyógyszer a 

kórházban kikerül a csomagolásból, így az információ nem halad együtt a gyógyszerrel. Ez 

különösen az egyedi adagolás esetén problémás. Gyártói szintről elindult a tervezés az egyedi 

adagolási egységen a gyári kód elhelyezéséről, amely a tervek szerint minden egyedi kiszerelés 

(tabletta, ampulla, stb.) mellett jelenik meg, és támogatja az automatizált rendszereket is. A 

témában szakértői csoport alakul, amelynek alakuló ülése áprilisban lesz. - jelezte Süle András. 

 

Február 1-én tartották az Európai Bizottság DG Sante főigazgatóságának menetrend 

szerinti találkozóját, amelyen örök és aktuális kérdésként jelent meg a gyógyszerhiány és a 

fenntarthatóság alakulása. A megbeszélésen először volt érzékelhető, hogy a bizottság is 

elmozdult attól az állásponttól, hogy a kommunikáción múlik minden; belátták, hogy az 

önbevallás, főképp, ha a piaci részesedésre is hatással van, nem annyira megbízható. Nem 

először fogalmazódott meg, hogy a tenderek, közbeszerzések kiírási módszertana nagyban 

ronthatja a helyzetet. Nem szabad hátrányba hozni a kisebb kapacitású gyártókat, akik nem 

tudnak egy egész országot ellátni; a feldarabolás, a betegszámok figyelembevétele, a rotáció is 

jó megoldás lehet – erősítették meg a korábbi véleményt. Erre az első jó példa Hollandia volt, 

ahol ilyen és hasonló megoldásokat találtak – számolt be az elnök a sikeres eljárásról. 

 

Az elektronikus betegtájékoztatók új szabályozásának első tervezete az előző héten 

szivárgott ki - tért át a következő témára Süle András. 2035-38 a végső dátum, attól kezdve csak 

e-tájékoztató lehet elérhető. Ki lesz a forrása? - kérdezte. Komoly aggálynak tartotta, ha a 

tájékoztató nem a hatóságokon keresztül juthat el a beteghez, hanem pl. egy webcímre viszi a 

felhasználót. Az is veszélyes, ha „a betegek igényéhez” szabják a tartalom tagolását – 

figyelmeztetett. Azt, hogy mit látnak először a tájékoztatóban, ahhoz valamilyen adatbázisból 

tudni kell, hogy mi az igényük. Támogatta a szándékot, amely szerint csak a hatóságok 

rendszerén keresztül jelenhet meg a betegtájékoztató. 

Az orvosi eszközök regisztrációja (MDR) kapcsán hangzott el az információ, amely szerint – 

az ismert nehézségek miatt - javaslat készült a szabályozás életbe lépésének elhalasztására.  

 

Merczel Sára a főgyógyszerészi értekezleten elhangzott felhívást ismertette, amely szerint 

a központi beszerzés hiányainak orvoslása érdekében visszajelzéseket kell adni. A kollégák 

tapasztalata szerint azonban nem mindegy, hogy kinek jelzik a gyógyszerészek a problémát – 

ez távolról sem egyértelmű. Általában eltart egy ideig, amíg kiderítik, hogy kivel kell felvenni 

a kapcsolatot. 

 

Az EAHP-ESCP „Oath to Society” találkozón, február 1-én a már korábban elfogadott 

Fogadalom következő elemének megvalósítását tervezték meg. A folyamathoz csatlakozott az 

európai gyógyszerész-karok szövetsége (EAFP) és a gyógyszerészhallgatók európai szervezete 

(EPSA) is. Az esemény sajtónyilvános rendezvénye, egy panelbeszélgetés és azt követő fórum 

lesz március 8-án az Európai Parlamentben. 

 

A European Assocation of E-Pharmacies (EAEP), az online patikák szervezetének 

bemutatkozó találkozója február 9-én, Brüsszelben zajlott „a békés egymás mellett élés” 

lehetőségeiről. A szervezet képviselői hangsúlyozták, hogy nem valaki helyett, hanem mellett 

szeretnének patikát működtetni. A közforgalmú patikák részéről vegyes fogadtatást 

tapasztaltak. Az online rendelés vonzó lehet sok szempontból – fejtegette Süle András –, mégis 

sok országban komoly erőfeszítéseket tesznek a „korszellem kapun kívül tartására”, ahelyett, 

hogy saját gyakorlatukat alakítanák. Ennek következményeként a legális rendszeren kívülre 

szorulhatnak betegek; az egyszerű megoldást keresők pedig továbbra is ezt a megoldást fogják 
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választani. A problémát abban látta, hogy miképp lehet hiteles információt adni és kapni az 

interneten. Van igény a szolgáltatásra, és ha ezt elfogadjuk, akkor lehet rendesen szabályozni a 

területet. Az biztos, hogy lakik néhány ördög a részletekben – zárta le a témát. 

 

Az EMVO Gyógyszerhamisítás elleni éves meghallgatására február 9-én, az Európai 

Parlamentben került sor. A magyar gyógyszerhatóság nem képviseltette magát a rendezvényen. 

A helyzet ismertetésében a gyógyszeripar volt a hangadó. Süle András nem túl optimistán látta 

az elmúlt négy év tanulságait. Erőteljes vélemények fogalmazódtak meg: Hol vannak a tömeges 

hamisítási esetek, amiket feltárt és megelőzött a rendszer? - idézte a résztvevők kérdéseit, 

amelyek annál is indokoltabbak, mert az online vásárolt gyógyszert nem érinti a rendszer. A 

belga országos egészségpénztár képviselője, Philippe du Buck előadásában viszont szó esett a 

„csaló gyógyszerészekről” – akik hamis szériaszámokkal próbáltak meg kétszer eladni 

gyógyszert, hogy a támogatást besöpörjék, és saját láncon belül „utaztatták” a vényeket. Végül 

kiderült, hogy mindössze négy ilyen eset fordult elő a négy év alatt! 

 

A TSHP, a Tajvani kórházi gyógyszerészi társaság vezetőivel február 13-án az európai 

partnerségi törekvésekről, a gyógyszerhiányokról és a kórházi gyógyszerészetről, ezen belül 

pedig a munkaerőhiányról tanácskozott Süle András. 

 

A beszámolót követően folytatódott a választási előkészületek, szándékok felmérése. Az 

elnökség tagjai nyilatkoztak arról, hogy jelenlegi pozíciójukban kívánnak-e továbbra is 

megmaradni, tevékenykedni vagy sem. Ezt követően a választási bizottság tagjainak 

személyére tettek javaslatot a jelenlévők.   

 

A beszélgetés második blokkja a köztestületi és a szakmapolitika feladatokhoz kapcsolódott. 

Süle András úgy látta, hogy a köztestületi feladatokkal való foglalkozás jövőnk, jövőképünk 

alapja, és ebben, ennek filozófiájában van elmozdulás. A szakmapolitikai munkában az 

„államtitkársággal viszonylag jó tapasztalataink voltak” – értékelte az utóbbi időszak 

fejleményeit. „Államtitkári szinten viszont túl sok aktuális téma koncentrálódik, ami 

csökkenheti a dinamikát” – állapította meg. Mi lesz az EESZT-vel? - utalt a folyamat 

érzékelhető lelassulására, ezért újabb emlékeztetőt kell írni a tárgyban – jelezte. Szűcs Attila 

szerint is van elmozdulás, intenzívebb a kommunikáció, mint a megelőző időben. A rendszer 

számos szereplője, hivatala között nehéz a döntési folyamatot végig vinni a jó szándék ellenére 

is. 

 

A kommunikációs terület szabályozása várhatóan változik a kamarában – számolt be a 

fejleményekről Koncz Mária. A kamara elnökségi ülésére meghívást kapott, így szóban is 

előadhatta indokait a kamarai információkhoz való hozzáférés megadásához. Hankó Zoltán azt 

kérte, hogy állítson össze egy normatív szabályozási javaslatot. Ez elkészült, várhatóan lesz 

folytatása az ügynek – mondta.   

 

A tételes finanszírozás ügye kapcsán a kollégák azt kérték, hogy folytassák tovább a témát. 

Merczel Sára szerint még vannak „lebegő tételek”, amelyek komoly humán erőforrást 

igényelnek, és nem ritkán adódnak tisztázatlan esetek is. Pozitív volt a változás, de a betegek 

nem biztos, hogy ezt érzik – fogalmazta meg a felemás eredményt. Szűcs Attila szerint is 

megoldatlan a méltányossági kérelmek kezelése, és nem követhető a fekvőbeteg-méltányossági 

kérelmek útja sem. Nem hatékony a jelenlegi eljárás, és nem üdvös a betegnek sem. Van még 

mit finomítani rajta – ez volt az egyhangú vélemény. 

Az oktatási munkabizottság március 8-ra tűzte ki a soron következő pontszerző képzést. 

Pongrácz Gábor intézi az akkreditációt, a jelentkezőfelület aktualizálása folyamatban van, a 
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meghívókat kiküldi - sorolta. Harminc-negyven háziorvos jelentkezését is várják. A megyei 

közforgalmú gyógyszerészekre is számítanak; ezt indokolja a téma. 

 

Tárai Tibor a vakcinációról szerzett, milánói tapasztalatait osztotta meg. A protokoll 

alkalmazása mellett, egy rövid képzést követően indulhat meg a vakcináció a közforgalmi 

gyógyszertárakban. A lehetőséget a láncok látták meg először a Covid elleni védekezés alatt, 

így előnyben vannak a többi gyógyszertárral szemben – összegezte a helyzet tanulságát. A 

csereprogram jól halad – folytatta beszámolóját –, az egyeztetések folyamatban vannak; eddig 

ötvenkilenc fő, több helyre is jelentkezett, így például a Bajcsy kórház már betelt, nem fogad 

több jelentkezőt. Tátrai Tibor jelezte, hogy az egyetemek részéről is van érdeklődés, ezért a 

jövőben bevonják őket is.   

 

A Richter Anna-díjra két kórházi gyógyszerészi pályázat is érkezett, két interdiszciplináris 

csoport, Szabó Alexandra ill. Tiszai Zita vezetésével készített videót. (Megtekinthető: 

https://korhazigyogyszereszek.hu/Szavazz.html ) 

 

Tátrai Tibor jelezte, hogy az idei Premier-est június 23-án lesz, megtartásához. százhúszezer 

forint támogatást kért. amelyet az elnökség megszavazott. 

 

A testvérszervezetekkel tervezett találkozóhoz további árajánlatokat vár az elnökség – hangzott 

el a szervezeti élet és a kapcsolatok erősítéséről szólva. 

 

Süle András az új, szakmai módszertani levél elkészítéséről adott számot, amely segítséget 

nyújt egy szakfeladat intézeti elindításához. A módszertani levél a KKTSZ és a Szakmai 

Kollégium gondozásában hamarosan elkészül, és a gyógyszerészi szerepvállalás három szintjét 

határozza meg az ezekhez tartozó személyi feltételekkel. Az elnök szerint a legmélyebb 

implementációs szinten 25 ágyhoz tartozik egy gyógyszerész. Egyelőre különböznek az 

álláspontok abban a kérdésben, hogy milyen és mennyi gyakorlat kell ahhoz, hogy egy új belépő 

vagy rezidens a frontvonalban dolgozhasson, és az sem világos, hogy mit jelent pontosan a 

„felügyelet mellett dolgozhat” - kitétel. Kié a felelősség: a tutoré, a felügyelőé vagy az új 

kollégáé és mikortól? - ezek a részletkérdések még várnak a megnyugtató válaszra. 

 

Az adminisztrációs és a választási feladatokról Pongrácz Gábor számolt be. Az első feladat a 

területi választási bizottság felállítása - mondta. A korábbiak közül többen nem tudnak most 

részt venni a munkában, ezért javaslatokat kért a többiek személyére, a jelenlévők pedig 

gondolkodási időt. A személyi javaslatok még az elnökség elé kerülnek. 

 

A következő elnökségi ülés időpontja: március 8. 

 

 

II. Kamarai hírek  

 

Gyógyszerész a tára mögött – Dr. Süle András: „A klinikai gyógyszerészet nekem abszolút 

szívügyem. Nagyon határozottan meg vagyok arról győződve, hogy a gyógyszerészet, mint 

hivatás valódi jövőképe a betegekre összpontosító, abszolút humánus megközelítésben működő 

hivatásként képzelhető el, és egyértelműen hiszek abban, hogy a mi helyünk a gyógyító team 

első vonalában van.” (portréfilm, Hungaropharma) 

https://www.youtube.com/watch?v=7w3KPr_u7G0  

 

 

https://korhazigyogyszereszek.hu/Szavazz.html
https://www.youtube.com/watch?v=7w3KPr_u7G0
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Az alkalmazott/beosztott gyógyszerészek helyzetéről, élet- és munkakörülményeiről, 

működésük szakmai feltételeiről kérdőív segítségével tájékozódunk. Célunk, hogy a kitöltött 

kérdőívek feldolgozásával elő tudjuk segíteni az élet- és munkakörülményeik javítása 

érdekében folytatott szakmapolitikai érdekvédelmi tevékenységet. A kérdőívet a Magyar 

Gyógyszerészi Kamara elnökségével együttműködve a Kamara Alkalmazotti Állandó 

Bizottsága állította össze. 

A kérdőív anonim, kitöltője személyazonosságának megállapítására nincs lehetőség, kérjük, 

hogy kitöltésével segítség a Bizottság munkáját: 

https://www.mgyk.hu/kerdoiv-alkalmazott-beosztott-gyogyszereszek-reszere.html  

 

 

A Péterfy freskói. Az 1944-ben a Németországba menekülő Kampis János három nagy 

freskóját is megtalálták még évekkel ezelőtt a Péterfy Sándor Utcai Kórházban. Kampis a 20. 

század első felének ismert festője volt, de aztán lemeszelték ezeket a freskókat, és eltüntették 

az emlékét is. Ugyanakkor a két előcsarnokba, fatáblákra készített mesefríz a helyén 

maradhatott. A kórház épületéről, a freskók történetéről dr. Sásdi Antal főigazgató beszélt a 

Magyar Hírlapnak. 

https://www.magyarhirlap.hu/kultura/20230119-a-peterfy-eltuntetett-freskoi-nyomaban 

 

 

A Magyar Gyógyszerészi Kamara január 19-i elnökségi ülésén nem került sor minden 

napirendi pont tárgyalására, ezért az ülés január 26-án, online folytatódott. 

Az ülésen az adherencia-program kapcsán Fang Simon kifejtette, hogy mindenképpen 

szükséges a korábbi gondozási irányelvek felülvizsgálata, szükség esetén megújítása, valamint 

a nemzetközi trendekhez igazodó, új tématerületek kijelölése és a hazai gyakorlat egységes 

kialakítása. A jelen lévő El Koulali Zakariás jelezte, hogy az OGYÉI is magáénak tekinti az 

irányelvek megújításának feladatát. A testület úgy döntött, hogy az MGYT, MOSZ, 

Gyógyszerellátási és Gyógyszerészeti Szakmai Kollégium, Kórházi-Klinikai Gyógyszerészeti 

Szakmai Kollégium és az OGYÉI meghívásával közös szakmai egyeztetést kezdeményez. 

Nagy Vilmos a kamara YouTube-csatornájával kapcsolatban kiemelte az eljárásrend 

betartásának fontosságát a kommunikáció hatékonyságának fokozása érdekében. Hankó Zoltán 

felhívta a figyelmet a már elkészült kisfilmek promotálására is. A legsürgetőbbnek a felvételivel 

kapcsolatos pályamotivációs videók minél nagyobb arányú megosztását jelölte ki az elnökség. 

Az elnökség Hankó Zoltán előterjesztésében meghallgatta a gyógyszerészi/gyógyszertári 

vakcinációban való részvétellel kapcsolatos előterjesztést. A pro és kontra vélemények 

elhangzása után megállapodtak abban, hogy a vakcinációban való részvételt – a január 19-i 

elnökségi ülésen elhangzottakra is tekintettel – támogatják. 

 

 

III. Rendezvények 

 

A Magyar Gyógyszerészi Kamara Kórházi-Klinikai Területi Szervezete „Tévhitek és 

evidenciák: a májbetegségek klinikai és farmakológiai aspektusai” címmel ingyenes 

továbbképzést szervez. A március 8-i képzés gyógyszerészek és orvosok részérei is 

akkreditálására kerül. További információk és jelentkezés: 

https://tinyurl.com/KKTSZjelentkezes  

 

Az Ifjúsági Állandó Bizottság kiemelt feladata, hogy minél több fiatalt mozgasson meg, és 

készítsen fel a kamarai szerepvállalásra. Ezen célkitűzés mentén indult el a Kamarai Ifjúsági 

Program (KIP), melynek az eddigi legizgalmasabb alkalma következik, ahol a Kulturális és 

https://www.mgyk.hu/kerdoiv-alkalmazott-beosztott-gyogyszereszek-reszere.html
https://www.magyarhirlap.hu/kultura/20230119-a-peterfy-eltuntetett-freskoi-nyomaban
https://tinyurl.com/KKTSZjelentkezes
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Innovációs Minisztérium innovációért és felsőoktatásért felelős államtitkára Dr. Hankó Balázs 

lesz a vendég. Nagyon különleges alkalom, hogy az államigazgatás egyik szereplőjével lesz 

alkalom kötetlenül beszélgetni arról, hogy milyen gyógyszerészként ezen a területen dolgozni, 

valamint a felsőoktatás és kutatás jelenéről. Ritka lehetőségnek tartjuk a mostani alkalmat, ezért 

bízunk benne, hogy minél többen el tudtok jönni. 

A helyszín a szokásos Hotel Benczúr (1068 Budapest, Benczúr utca 35), az időpont március 

11, a szokásostól eltérő 12.00 órai kezdettel. Egy kötetlen beszélgetéssel kezdünk, ahol Dr. 

Hankó Zoltán elnök úr megosztja tapasztalatait a mindenkori kormánnyal való 

együttműködésekről, majd ezt követi Államtitkár úr előadása. 

Az esemény tervezetten 15.00-ig tart, ami után, ha időtök engedi közösen beülhetnénk a 

közelben beszélgetni. 

Részvételi szándékodat kérlek jelezd felénk az alábbi formában: 

https://forms.gle/PyJyPfQQ4u1vyJmk9  

 

 

IV. Hírek röviden 

 

 

Gyógyszerhiány 

 

Az Inforádió összeállítása a gyógyszerhiányról, 01.10. 12:00:00.Résztvevők: Ster Erika, 

gyógyszerész; Kőhegyi Imre, elnök, MGYK Baranya Megyei Szervezete; Szalai Viktor, 

háziorvos; Hankó Zoltán, elnök, Magyar Gyógyszerészi Kamara 

https://www.mgyk.hu/az-inforadio-osszeallitasa-a-gyogyszerhianyrol-szo-szerinti-leirat.html 

 

A kialakult helyzet akár hosszú távon is velünk maradhat – mondta a Qubitnek Hankó Zoltán, 

a Magyar Gyógyszerészi Kamara (MGYK) elnöke a gyógyszerhiányról. Hankó szerint ebben 

több tényező is közrejátszik: egyrészt megmaradnak az energiaválság problémái, az ukrán-

orosz háború által keltett helyzetből nem fogunk tudni egyszerűen kilábalni, döcögnek a főként 

Kínában és Indiában gyártott hatóanyagok ellátási útvonalai, és mivel egyre inkább 

koncentrálódott a világ gyógyszeripara, ha céggel vagy hatóanyaggal gond van, akkor az 

dominószerűen söpör végig az egész világon. 

https://qubit.hu/2023/01/26/magyar-gyogyszereszi-kamara-hosszu-tavon-maradhat-a-

gyogyszerhiany 

 

 

Ritka Betegségek 16. Világnapja 

 

A Ritka és Veleszületett Rendellenességgel Élők Országos Szövetsége (RIROSZ) a kezdetek 

óta minden évben megrendezi ezt a programot. Ezúttal a Semmelweis Egyetemmel közös 

rendezésben valósult meg február 25-én. 

https://www.mgyk.hu/admin/data/file/20230111/ritka.pdf  

 

 

Helyén maradhat a Népszínház utcai, Szent Margit patika bútorzata 

 

Híre ment, hogy árverésre bocsátják az 1893-ban készült, védetté nyilvánított, Népszínház 

utcai patikabelsőt. A fővárosi vagyonkezelő tájékoztatása szerint azonban a helyben maradás a 

legvalószínűbb, ugyanis az ingatlantulajdonos kifejezte előzetes vételi szándékát. A bútorzat 

megmentése érdekében korábban az MGYK is lépéseket kívánt tenni. 

https://forms.gle/PyJyPfQQ4u1vyJmk9
https://www.mgyk.hu/az-inforadio-osszeallitasa-a-gyogyszerhianyrol-szo-szerinti-leirat.html
https://qubit.hu/2023/01/26/magyar-gyogyszereszi-kamara-hosszu-tavon-maradhat-a-gyogyszerhiany
https://qubit.hu/2023/01/26/magyar-gyogyszereszi-kamara-hosszu-tavon-maradhat-a-gyogyszerhiany
https://www.mgyk.hu/admin/data/file/20230111/ritka.pdf
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http://epiteszforum.hu/arveresen-kelhet-el-az-egykori-szent-margitpatika-muemleki-

butoregyuttese?fbclid=IwAR1XIGwWz1yGuIKiVjkM8VZI-

cwimSf9Jb6MQXwbIxUK9qaGiXcTYNU5D0c  

 

 

Idén nőhet a kórházak adóssága 

 

Az emelkedő energiaárak miatt a tavalyinál sokkal nehezebb helyzetbe kerülhetnek az 

intézmények 2023-ban, írja a Napi.hu. Jól indul a 2023-as év a kórházi beszállítóknak, de 

nehezebb évre számítanak idén, mint amilyen a tavalyi volt, ha nem nyúlnak hozzá a 

költségvetésben a kórházak finanszírozásához – mondta a Napi.hu-nak Rásky László, aki a 

kórházi beszállítók érdekeit képviselő Orvostechnikai Szövetség főtitkára. Tavaly év végére a 

kórházak adóssága elérhette a 60 milliárd forintot és úgy tűnik, hogy ebből 55 milliárd forintot 

rendezett is a kormány – mondta a szakember. 

http://medicalonline.hu/cikk/iden_60_milliard_forintnal_is_tobb_lehet_a_korhazak_adossaga 

 

Budapest, 2023. március 3. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Az MGYK-KKTSZ kiadványa 

Felelős kiadó: Dr. Süle András 

Szerkesztő: Dr. Koncz Mária 

http://epiteszforum.hu/arveresen-kelhet-el-az-egykori-szent-margitpatika-muemleki-butoregyuttese?fbclid=IwAR1XIGwWz1yGuIKiVjkM8VZI-cwimSf9Jb6MQXwbIxUK9qaGiXcTYNU5D0c
http://epiteszforum.hu/arveresen-kelhet-el-az-egykori-szent-margitpatika-muemleki-butoregyuttese?fbclid=IwAR1XIGwWz1yGuIKiVjkM8VZI-cwimSf9Jb6MQXwbIxUK9qaGiXcTYNU5D0c
http://epiteszforum.hu/arveresen-kelhet-el-az-egykori-szent-margitpatika-muemleki-butoregyuttese?fbclid=IwAR1XIGwWz1yGuIKiVjkM8VZI-cwimSf9Jb6MQXwbIxUK9qaGiXcTYNU5D0c
http://medicalonline.hu/cikk/iden_60_milliard_forintnal_is_tobb_lehet_a_korhazak_adossaga

